
Protokoll til årsmøte 2020 for Roaldsida Veilag 
Organisasjonsnummer: 996926451 

Møtet er blitt gjennomført heldigitalt fra 11. mai kl. 20:00 til 21. mai kl. 20:00. 

Antall deltagere: 48. 

Følgende saker ble behandlet på årsmøtet: 

1. Godkjenning av innkalling 

Godkjenning av innkalling av årsmøtet i digital form. Siden vi på grunn av 

korona-begrensninger ikke kan avholde årsmøtet på ordinært vis før , ønsker vi 

å prøve den digitale plattformen. Dersom noen ønsker å avgi stemmer manuelt og ikke 

digitalt, ber vi om at de sendes skriftlig til styret og vi vil få stemmene lagt inn digitalt. 

Styrets innstilling 

Styret har fått ftere innspill om digitalt årsmøte og vi ser dette som er godt alternativ 

Vedtak 

lnkallingen godkjennes 

Antall stemmer for: 45 
Antall stemmer mot: 0 

Antall blanke stemmer: 1 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

2. Styrets arbeid 

STYRETS SAMMENSETTING 

1.1.- 17.04.2019: 

Styreleder: Oddgeir Løken 

Styremedlem, Hjellhaugmarka: Claus Callsen Varamedlem: Stein Inge Rem 

Styremedlem, Øvre Roaldsida: Odd Christian Øverland Varamedlem: Frode Skålvik 

Styremedlem, Orrehaugen: Nils Einar Ringstad Varamedlem: Stein Eldar Langlo 

Styremedlem, Roalden Øst: Geir Haug Varamedl em: Eivind Syversen 

17.04.2019- 31.12.2019: 

Styreleder: Bjørn Skaar 

Styremedlem, Hjellhaugmarka: Claus Callsen Varamedlem: Stein Inge Rem 

Styremedlem, Øvre Roaldsida: Odd Christian Øverland Varamedlem: Frode Skålvik 

Styremedlem, Orrehaugen: Nils Einar Ringstad Varamedlem: Stein Eldar Langlo 

Styremedlem, Roalden Øst: Geir Haug Varamedlem: Eivind Syversen 

REVISORER Veilagets årsmøtevalgte revisorar er: Randi Lang lo og Lars Tore Ophaug 
med vara Finn Syversen. 



VALGKOMITE 2019 

Hjellhaugmarka: Claus Callsen; Øvre Roaldsida: Oddgeir Løken; Orrehaugen: Jon Kåre 

Flo Roalden; Øst: Pål Myklebust 

Det er ikke avholdt «fysiske» styremøter etter årsmøtet 2019. Styrets dialog og 

avklaringar har foregått via e-mail og det har vært avholdtett styremøte per telefon. 

Veglaget har gitt innspill til Stranda kommune vedrørende reguleringsplan for 

Ringstadsætra 1&2 Hyttefelt. Dette har gått på økt trafikkbelastning i Økslevegen da 

antall hytter som skal ha tilkomst vil dobles ved full utbygging. l tillegg kommer betydelig 

anleggstrafikk gjennom en periode på ftere år. Dette vil medføre betydelig slitasje og 

belastning på veiene og stikkrenner mm. l tillegg er det også bekymring om akuttetatene 

kommer frem om behovet er tilstede. 

Aktuell informasjon, slik som regnskap, vedtekter o.a. finnes på www.roaldsida.no 

Styrets innstilling 

Styrets arbeid godkjennes 

Vedtak 

Godkjennes 

Antall stemmer for: 43 

Antall stemmer mot: 1 

Antall blanke stemmer: 3 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

3. Årsregnskap 

Vedlagt er Årsregneskapet for 2019 med noter 

Styrets innstilling 

Regneskapet viser den økonomiske aktiviteten i 2019. 

lnngående saldo 01.jan.2019 var kr 334 246,92 

Utgåande saldo 31.des.2019 var kr 709 422,65 

Vedtak 

Årsregneskapet godkjennes 

Antall stemmer for: 45 

Antall stemmer mot: 0 

Antall blanke stemmer: 1 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

4. lnnkommne forslag: Forslag 1, lnnmeldingskontingent/Annleggsavgift 

Forslaget er en sammenstilling av ftere forslag (Jon-Ola Wattø, Claus Callsen, Odd Chr 

Øverland) 



Anleggsavgift kr 15.000 for å sikre mid ler til å vedlikeholde vegene som slites pga stor 
trafikk av lastebiler, betongbiler, gravemaskiner mm 

lnnmeldingskontingent kr 5000 som i dag 

Styrets innstilling 

Vi har spesielt de siste årene sett stor veislitasje pga stor anleggstrafikk. Dette har vært 
umulig for styret å plassere et fakurerbart ansvar for og vi vil med dette innføre en 
kostnad for å kunne kjøre anlaggstrafikk i forbindelse med hyttebygging. Vil gjelde alle 
hytter som igangsettes fra inneværende år. 

Vedtak 

Styrets innstilling: 

Det innføres en Anleggsavgift på kr 15.000,- for nybygg av hytter. 
lnnmeldingskontingent beholdes som i dag kr 5.000,-

Antall stemmer for: 43 
Antall stemmer mot: 3 
Antall blanke stemmer: 1 
Flertallskrav: Normalt (50%) 

5. Innkomne forslag: Forslag 2; Asfaltering/grovasfaltering av Økslavegen 
Forslaget er en sammenstilling av ftere forslag (Jon-Ola Wattø, Claus Callsen og Geir 
Egil Haug) 

For å redusere støvplager, støyplager og vegslitasje kan Økslevegen (grov)asfalteres. 
Dette gir også mulighet for fartsdempende tiltak av forskjellig art. Asfalt vil trolig 
også gjøre brøyting/skraping av vegen lettere og bed re på vinterstid. Evt bør det 
også i samarbeid med ÅRI M/Stranda kommune/grunneigar vurderes asfaltereing på 
boss pla sen. 

Anslått kostnad 500-600 000. 

Styrets innstilling 

Vi bruke i fjor 120 000 kr for å sette Økslevegen i stand etter vinteren. Skadene skyldes 
anleggstrafikk, brøyting og vann. Fortsetter dette vil det ta 5-6 år å dekke inn kostnaden 
ved en grovasfaltering 

Vedtak 

Styrets innstilling: 

Styret gis fullmakt til å innhente til bud på asfaltering med tilhørende arbeider for deretter 
å legge dette fram for årsmøtet for vedtak. 

Antall stemmer for: 37 

Antall stemmer mot: 9 
Antall blanke stemmer: 1 

Flertallskrav: Normalt (50%) 



6. Innkomne forslag: Forslag 3; Fartsreduserande tiltak i Økslevegen 

Forslaget er en sammenstilling av ftere forslag (Jon-Ola Wattø, Claus Callsen og Geir 

Egil Haug) 

Dersom asfaltering vedtas i Sak 2 er det mange typer farsdempende tiltak i form av 

fartshumper mm. Dersom det ikke asfalteres vil å legge jord/torv som innsnevringer/ 

fartshindring være det beste forslaget. Da vil man måtte kjøre i sik-sak langs vegen og 

farten dempes. Dette vil heller ikke medføre større problemer for brøyting. 

Styrets innstilling 

Høy fart med tilhørende farlige situasjoner, støv og støy er et stadig tilbakevendende 

problem i ftere veier, men spesielt i Økslevegen. Vi må se på hvilke muligheter vi har for 

å redusere plagen for medlemmene som har hytte nær veien. 

Vedtak 

Styrets innstilling: 

Styret gis fullmakt til å bestemme hvilke fartsdempende tiltak som er best eg net for å 

oppnå den ønskede effekten og få dette utført. 

Antall stemmer for: 25 

Antall stemmer mot: 18 

Antall blanke stemmer: 3 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

7. Innkomne forslag: Forslag 4; Vegbom 

Forslaget er en sammenstilling av ftere forslag (Jon-Ola Wattø, Claus Callsen) 

Veglaget ser igjen på muligheten for å få satt opp bom mellom hovedvegen og 

bossplassen. Dette må isåfall skje i samarbeid med Ringstadsætra. Dette vil formodentlig 

også redusere villparkering som vi ser i kryss og møteplasser. 

Styrets innstilling 

Dette er en gjenganger som har vært diskutert i styret og på årsmøter ftere ganger. Så 

vi tar saken opp igjen på årsmætet. 

Vedtak 

Styrets innstilling: 

Veglaget tar kontakt med Ringstadsætra Veglag for å avklare plassering av bom. Evt se 

orn vi finner alternativ plassering for egen bom. 

Antall stemmer for: 32 

Antall stemmer mot: 11 

Antall blanke stemmer: 4 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

B. Innkomne forslag: Forslag 5; Presisering av styrets fullmakter 



Presisering av styrets fullmakter i siste linje i vedtektenes §1_; 

-ha kontakt med offentlige myndig heter i saker som vedrører veilaget 

Styret gis fullmakt på vegne av veglaget å gi innspill til offentlige myndigheter, 

utbyggere mm som ønsker å bruke vegene i veglagets område. Dette kan f eks være 

svar på reguleringsplaner mm. 

Styrets innstilling 

Presiseing av at styret kan uttale seg på vegne av veglaget i forbindelse med bruk av 

veiene vi har ansvar for. F eks å besvare forslag til reguleringsplaner mm 

Vedtak 

Styrets innstilling: 

Vedtas for å ivareta veglagets interesser-

Antall stemmer for: 40 

Antall stemmer mot: 3 

Antall blanke stemmer: 1 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

9. Valg Valgkomite 

Forslag til valgkomite 2020 

Orrehaugen: Jon Kåre Flo 

Roaldsida øst:Pål Myklebust 

Hjellhaugmarka: Claus Callsen 

Øvre Roaldsida: Oddgeir Løken 

Vedtak 

Orrehaugen: Jon Kåre Flo 

Roaldsida øst:Pål Myklebust 

Hjellhaugmarka: Claus Callsen 

Øvre Roaldsida: Oddgeir Løken 

Antall stemmer for: 43 

Antall stemmer mot: 1 

Antall blanke stemmer: 3 

Flertallskrav: Normalt (50%) 

10. Valg revisor 

Forslag for 2020 



Revisorar: Randi Langlo, Lars Tore Opshaug Vara: Finn Syversen 

Vedtak 
Revisorar: Randi Langlo, Lars Tore Opshaug Vara: Finn Syversen 

Antall stemmer for: 43 
Antall stemmer mot: 0 
Antall blanke stemmer: 4 
Flertallskrav: Normalt (50%) 

11. Valg av tillitsvalgte 
Følgende ble valgt: 
Styreleder: Bjørn Skaar 
Styremedlemmer: Claus Callsen, Odd Christian Øverland Vara(!~ To~ [ Stein Inge Rem 
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